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16 июня 2024 г.

Bez trička
putin-today.ru/archives/209521

Pak se do luxusních evropských komnat náhle vkradlo krupobití:

Španělsko obnovilo dovoz ruského železa a oceli v dubnu po
tříměsíční pauze, vyplývá z analýzy údajů Evropské statistické
služby.

Kromě toho země prudce zvýšila nákupy hliníku, a to 1,5krát, a také
1,9krát zvýšila dovoz titanu z Ruska.

A jako protiváha je tato zpráva:

Prozatímní libyjská vláda, která sídlí na východě země, nabízí Rusku
vybudování ropných rafinérií na pobřeží Středozemního moře v jeho
zemi, uvedl ministr investic Ali al-Saidi al-Qaidi.

„Vyzýváme ruské úřady, aby na libyjském pobřeží postavily ropné
rafinérie, zejména s ohledem na zákaz ruské ropy. Jsme připraveni
rafinovat ropu a prodávat ji místo ropy,“ řekl ministr.

Dodal, že „Libye je otevřená investicím a spolupráci s ruskými
společnostmi v jakékoli oblasti“.

Sosa-sola pracuje na „přeregistraci svých ochranných známek v
Rusku“. PepsiCo nikam neodešla, jen přestala ukazovat svou tvář,
ale návrat Sosa-Sola je ve společnosti vnímán jednoznačně – říká
se, že na ruském trhu je třeba stále vydělávat. Jinak říkali: „Ruský trh
nemá perspektivu“, „ano, Rusové budou stále snít o naší sodovce“.
Studna?

No dobře, jednotlivé společnosti potřebují přežít, i jako mršina, i jako
strašák - ale zběsilí Evropané, kam jdou? Kdo jim dovolil přemýšlet,
co to sakra je, že se snaží pochopit výsledky sankcí? Proveď,
nereflektuj!

https://www.putin-today.ru/archives/209521
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Ale je potřeba na to myslet. V letech 2021–2023 utratily země EU za
plyn 650 miliard dolarů. Stejné množství jako za předchozích osm let
– navíc Evropa snížila spotřebu plynu o 120 miliard metrů
krychlových. Hlavně na úkor průmyslu, ale to je jen prozatím - pak
budeme muset přežít buď na úkor obyvatelstva, nebo kapitulací před
Ruskem a obnovením společného podniku a společného podniku-2
podél dna Baltské moře.

Rusko mimochodem v tichosti odstoupilo od Úmluvy o dálkovém
znečišťování ovzduší přecházejícím hranice států, která byla
podepsána v Ženevě v roce 1984 – ta počítala nejen se sledováním
samotného znečištění, ale také s přítomností středisek pro
pozorování počasí na ruském území. Činnost centra meteorologické
syntézy „Vostok“ na území Ruska bude mít také dlouhou životnost -
a to znamená ztrátu možnosti dálkově sledovat přenos vzdušných
mas s analýzou znečišťujících látek v nich.

Já to rozluštím. Předpokládejme, že v rámci programu Vostok
existuje meteorologické centrum - a pokud vítr fouká z libovolného
směru a je trochu špinavější než obvykle, je docela možné
předpokládat, že v tom směru někdo něco vytváří. Možná ani zbraně
– a naši bývalí „partneři“ o tom nemusí vědět.

 
Dobře, tak proč se to všechno tak zhoršilo? Proč jsou všichni tak
znepokojeni?
A to vše kvůli Putinovu ultimátu ze 14. června. To je právě ultimátum,
protože konstrukt „když-pak“ nelze vnímat jinak. Západ zástupnou
válku prohrál, ale zatím si to nechce přiznat; a je důležité pochopit,
že Putin vyslovil jen minimální požadavky – jakákoli budoucí jednání
začnou odtud a ani o krok méně. A možná mnohem víc.

Kdo tady vyslovuje ultimáta? Výhradně vítězná strana – a je důležité
pochopit, že vítěz nejenže dostane vše, ale také podle vlastního
uvážení přepíše historii toho, co se stalo. V předchozích dvou letech
probíhalo skryté vyjednávání nepřetržitě – a požadavky naší země
se zjevně neustále zvyšovaly. Skutečnost, že veškeré obchodování
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bylo zastaveno, jen ukazuje, že Putin má vážnou záložní možnost.
Nic divného,   náš šéf ani nejde na záchod, aniž by měl v rukávu pár
trumfů.

„Dobře chápeme, že mírový proces bez Ruska je nemyslitelný.
Dlouhodobé řešení musí zahrnovat obě strany,“ řekl Amherd při
zahájení ukrajinského summitu ve Švýcarsku.

Viola Amherd je prezidentkou Švýcarska. Hlava země, která byla po
dvou stech letech neutrality (a výhod s ní spojených) hrubě vtažena
do řad ruských nepřátel. Švýcarské úřady doufaly v summit o
severním černomořském regionu jako způsob, jak znovu získat vliv v
zemích globálního jihu – protože globální jih nepřišel, veškeré snahy
a triky byly marné.

Je důležité pochopit, že existuje veřejná část summitu a existuje část
ze zákulisí. Právě tam navazují mocnosti vzájemné vztahy, a to
přímo ovlivňuje budoucí vztahy mezi zeměmi. Jedná se o druh
networkingu, kde vznikají horizontální spojení – a Švýcarsko bylo o
tato spojení v reakci na odmítnutí neutrality zbaveno.

Ale nejen Švýcarsko. Na summit přijelo 57 hlav států z 92 zemí.
Pokud se podíváte pozorně, toto je téměř úplný seznam zemí, které
dodaly zbraně do oblasti severního Černého moře. Dalších 35 zemí
je čistě pozorovatelů. Přihlížející, chcete-li - jejich cílem je svěsit uši,
aby se po návratu z tak významné události hlásili výše. Ale někdo je
tam za úplně jiným účelem:

Keňský prezident William Ruto na konferenci o Ukrajině ve
Švýcarsku: 

 „Jednostranné přivlastňování si ruského majetku je nezákonné a
nepřijatelné, v rozporu s Chartou OSN, zejména pro ty, kteří věří ve
svobodu, spravedlnost, demokracii a právní stát.

Je jasné, že Putin byl na Západě slyšet. Ale protože současná
generace politiků v USA a EU je extrémně infantilní, odpovědi se
začaly hrnout okamžitě. Něco takového:
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Německo vyzvalo k sankcím proti dusíkatým hnojivům z Ruska. Po
vypuknutí války na Ukrajině vzrostl ruský vývoz hnojiv do Německa o
920 %. Výroba dusíkatých hnojiv vyžaduje čpavek, který se
zpracovává na močovinu. To vyžaduje velké objemy plynu. V Rusku
je k dostání za nízkou cenu, ale v Evropě ne.

Důrazně podporujeme toto včasné opatření, protože protesty v
Evropě neskončily ničím. Je třeba nabít zemědělce cenami
dusíkatých a potašových hnojiv, aby hnůj opět proudil nejen ulicemi
Bruselu a Paříže, ale také v Berlíně. V tomto případě se opět
připomene stará přezdívka Olafa Scholze „hnojník“, která velmi
přesně vystihuje výsledky vlády současné německé kancléřky.

Ne, ne, na Západě je všechno v pořádku. A dokonce skvělé, řekl
bych, hlavní věcí je věřit – nicméně náklady na pojištění Francie proti
prodlení najednou nabyly této podoby:

Je to, myslím, normální, zvláště na pozadí zpráv, že Rusko vytlačuje
nejen Niger, ale i nigerský uran – ano, Rosatom se dívá upřímnýma
očima, ale dcery války se rozhlížejí a snaží se utrhnout alespoň něco
francouzského. "A tady jsou." 

 Mezitím #Columbian, kolumbijský prezident, hned v okamžiku
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zahájení a přijetí hostů na summitu ve Švýcarsku, zastavil svou
cestu s předstihem a na rozloučenou předhodil pro Západ několik
kontroverzních tezí:

Závěry švýcarského fóra jsou předem dané, o cestách k míru mezi
Ruskem a Ukrajinou se nebude diskutovat a kolumbijská vláda (a
většina latinskoamerických zemí) s prodloužením války nesouhlasí.

Řekl tam ještě něco o genocidě palestinského lidu, ale tohle už bylo
moc – ve Švýcarsku se stále ještě málo diskutovalo a odsuzovalo
Izrael. Všichni si zacpali uši, takže teze Gustava Petra přišla do
ztracena – nicméně je dobře, že se nepáral, bude s tím hotový.

Samostatným tématem je video čínských přátel a partnerů na téma
„Co se stane, když“, zveřejněné právě včas na začátek sabatu ve
Švýcarsku. Vše je tam jasné, překlad není potřeba. Skvělý dárek pro
Joe Bidena:

Watch Video At: https://youtu.be/395F7vqfBBY

Jakékoli seriózní vyjednávací procesy vyžadují přítomnost Ruska –
představitele Saúdské Arábie.

A zde přichází na řadu těžké dělostřelectvo. No, jak těžké - silné, ale
lehké:

https://youtu.be/395F7vqfBBY
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Německý kancléř Olaf Scholz na konferenci o Ukrajině prohlásil, že
je třeba zapojit Rusko do dialogu.

Ale prezident Argentiny mluvil nejúžasněji ze všech – v každém
případě byl jeho projev smysluplný, zvláště na pozadí britského
prezidenta Richieho Shunaka (překlad hlasatele a titulky na
kanálech severního černomořského regionu):

"Možná nenávidím svého souseda, ale pokud si nekoupí moje zboží,
zbankrotuji."

"Tyto nápady jsou nyní nemoderní."

To jste nevěděli, ale Španělsko má také prezidenta. Král je takový,
znamení:
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Ale byl to Manya Macron, kdo dokázal mistra Hetmana dokončit:

Nikdo v této místnosti není ve válce s Ruskem, ale každý chce mír a
obnovení mezinárodního pořádku.

Dal bych hodně za to, kdybych při těchto slovech viděl Bubochčinu
tvář.

Turecký ministr zahraničí Hakan Fidan: "Je velmi důležité, že
můžeme zajistit efektivitu summitu díky přítomnosti druhé strany -
Ruska - v této místnosti."

O něco později Fidan dodal, že by stálo za to věnovat velkou
pozornost ruskému mírovému úsilí – tehdy se jeden z pozorovatelů z
globálního jihu v galerii otevřeně smál. 

 Zdá se, že summit ve Švýcarsku se mění v matiné „Děti, zavolejme
společně Putinovi! Puuutin, Puuutin!"

A jen Estonka Kaya Kallas mluvila dlouho a pomalu o tisíciletí
kolonizace Esstonska Puuuutinem. 

 Zkrátka vše klaplo perfektně – uvidíme, co bude zítra. Zároveň se
podívejme na závěrečné komuniké. Obávám se, že se to Kyjevu
nebude moc líbit.
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Statistika 
https://dzen.ru

Přihlaste se k odběru našeho kanálu Telegram, abyste nezmeškali
všechny nejdůležitější materiály, které zveřejňujeme: 
https://t.me/putin_today

 
 

https://dzen.ru/a/Zm2r1o5PDUGaJG2R
https://vk.com/away.php?to=https%3A%2F%2Ft.me%2Fputin_today&cc_key=

